

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

CONFIDENTIAL  
TEX.SB/103  
21 January 1976

---

Textiles Surveillance Body

Organe de surveillance des textiles

ARRANGEMENT REGARDING INTERNATIONAL TRADE IN TEXTILES

Notifications under Articles 3:6 and 7 and 8

Note by the Chairman

Attached is a copy of a letter received from the European Economic Community concerning temporary restrictions imposed by the EEC on imports of cotton yarns into the United Kingdom from Spain and Portugal. A memorandum in justification of these measures, and the relevant Community regulations, are also attached.

In the case of Portugal, which is not a member of the MFA, this notification is made under Articles 7 and 8.

---

ARRANGEMENT CONCERNANT LE COMMERCE INTERNATIONAL DES TEXTILES

Notifications au titre des articles 3:6, et 7 & 8

Note du Président

On trouvera ci-joint copie d'une lettre de la CEE concernant les mesures restrictives temporaires qu'elle applique aux importations, au Royaume Uni, de fils de coton en provenance de l'Espagne et du Portugal. Un mémorandum justificatif des mesures appliquées, ainsi que la réglementation des Communautés y afférente, sont également joints.

En ce qui concerne le Portugal, qui n'est pas membre de l'AMF, cette notification est faite au titre des articles 7 et 8.